
Pogovor s Francem Dejakom, predsednikom skupščine
občine Šiška

Veliko lahko dosežemo
Delegati, ki smo jih izvolili na spomladan-

skih volitvah, so v teh nekaj mesecih že do-
dobra poprijeli za delo, se spopadli s prvimi
nalogami in nekatere tudi že uspešno rešili.
Tako se je tudi novi predsednik šišenske ob-
činske skupščine ing. Franc Dejak že teme-
Ijito spoznal z nalogami, ki ga čakajo kot
predsednika šišenske občinske skupščine.
Prav zato smo ga ob začetku njegovega man-
data povprašali o njegovi viziji nadaljnjega
razvoja šišenske občine.

• »Temeljni cilji in naloge nadaljnjega
družbenoekonomskega razvoja naše občine
so dobro znani, saj so jasno zapisani y druž-
benem planu občine Šiška za obdobje 1976
do 1980 in v okviru tega iplana tudi v smer-
nicah za uresničevanje plana v letošnjem
letu.

• V nekaj več kot dveh letih uresničeva-
nja srednjeročnega plana smo pridobili pre-
cejšnje izkušnje, vemo tudi za napake, ki se
pojavljajo pri uresničevanju zastavljenih na-
log in seveda bomo ta plan skušali uresni-
čiti. Toda ob tem moram poudariti, da vse
tisto, kar je zapisano, le ne sme biti trdno
»zacementirano«, pač pa bomo nekatere na-
loge in cilje ponovno preverjali in ugotovili,
če so bili ti cilji res zastavljeni realno in v
mejah uresničljivega.«

• »Ob vsem tem pa lahko ugotovimo, da
dokaj uspešno uresničujemo postavljene ci-
lje pri ustvarjanju dohodka, zaposlovanju,
vzpostavljanju materialnih pogojev za delo,
pri razvijanju samoupravljanja in delegat-
skega sistema, toda po drugi strani zaosta-
jamo za predvidevanji pri investiranju y no-
ve gospodarske investicije, ,pa tudi v infra-
strukturo, v zunanjetrgovinski izmenjavi,
svobodni menjavi dela in nenazadnje pri
urejanju prastora in okolja. Prav ta vpraša-
nja pa bo treba čimprej in ucinkovito re-
šiti.«

• V Šiški smo gospodarske rezultate v
zadnjih letih ocenjevali kot ugodne. Ste ta-
kega mnenja tudi vi, saj ste pred opravlja-
njem dolžnosti predsednika občinske skup-
ščine delali v gospodarstvu kot direktor PAP?

• »Razni ekonomski kazalci dokazujejo,
da je bila taka ocena povsem upravičena. Do-
volj zgovoren dokaz za to trditev sta samo po-
datka, da je družbeni proizvod lani realno po-
rasel za celih 11 % in da so se realni osebni
dohodiki povečali za 3,7 %. Če k temu doda-
mo še to, da se je povečala tudi akumulativ-
nost gosipodarstva in da so s iem dane re-
alne možnosti za hitrejšo rast investicij kot
doslej, je ocena o ugodnih gospodarskih re-
zultatih toliko bolj upravičena.«

• »Ob vsem tem pa bomo morali razre-
šiti problem strukturnih neskladij v šišen-
skem gospodarstvu, kar ,pa bo moč došeči le
z doslednim uveljavljanjem dohodkovnih od-
nosov, treba bo izredno smotrno izrabljati
razpoložljivi prostor tako za gospodarske
objekte, stanovanja in ostale površine, večjo
skrb kot doslej pa bomo morali posvetiti
varstvu okolja.«

• Kaj pa družbenopolitična aktivnost v
šišenski občini?

»6.250 delegatav, ki smo jih izvolili na zad-
njih volitvah je doyolj velik porok, da bodo
lahko v vseh okoljih in v vseh odločitvah
Sevcda samo število delegatov ne bi kaj do-
sti pomagalo, če ne bi bili ti delegati tudi
upoštevane želje občanov in delovnih Ijudi.
izredno prizadevni in delovni, toda že na teh
prvih sejah občinske skuipščine je bilo čutiti,
da je delegatski sistem Tes zaživel in da bodo
razprave na sejah skupščioe aktualne, kon-
kretne in učinkovite.«

• Naloge so obsežne. Jih bomo sposobni
tudi uresničiti?

»Res so obsežne, zato bo treba napeti vse
sile, če jih bomo hoteli uresničiti. Zavedamo
se realnih možnosti, ki jih imamo, zato bo
še toliko bolj pomembno, da se bomo znali
realno pomeniti in dogovoriti o prednostnih
nalogah in da ne bomo upoštevali ozkih po-
samičnih interesov. S plodnim dogovarja-
njem in sredstvi, ki so nam na voljo, pa
labko veliko dosežemo,« pravi ipredsednik ši-
šenske občinske skupščine dipl. ing. Franc
Dejak.
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